

NEWSLETTER

HEC Career Center

Week of 20 October 2025



CAREER NETWORKING FAIR

Thursday, 30 October 2025 | 09:30 - 15:00 | Amphipôle

MAIN PARTNERS



PARTNERS



PARTICIPATING COMPANIES



TALENT PROSPECTOR

McKinsey & Company

Explorez les entreprises présentes à la Career Networking Fair

Vous souhaitez faire une première bonne impression ? Prenez le temps de vous informer sur les entreprises présentes et leurs activités. Cela vous permettra de mieux cibler vos échanges, adapter votre approche et vous présenter avec plus de clarté et confiance le jour J.

Je me renseigne sur les entreprises pour faire bonne impression

Explore the Companies Attending the Career Networking Fair

Want to make a good first impression? Learn about the companies that will be present and what they focus on. This preparation will help you ask smart questions, adapt your approach, and present yourself with clarity, and confidence on the big day.

Discover who's attending and prepare to impress!

CAREER NETWORKING FAIR

DRESS CODE



Dress Code pour la CNF

Votre apparence compte tout autant que vos compétences ! Optez pour une tenue élégante et soignée qui reflète votre sérieux. Évitez les vêtements trop décontractés afin de vous présenter sous votre meilleur jour. Une tenue bien choisie valorise votre image et renforce la confiance en soi lors de vos échanges avec des employeurs potentiels.

Accéder à l'espace étudiant.e de la CNF

Dress Code for the CNF

Your appearance matters just as much as your skills! Choose an elegant and professional outfit that reflects your seriousness. Avoid overly casual clothing to present yourself at your best. The right outfit enhances your image and boosts your confidence when meeting potential employers.

Access the CNF student page



UPCOMING EVENTS



**Prepare
for the...**

**CAREER
NETWORKING
FAIR**

TODAY!

Prepare for the Career Networking Fair (workshop)

21 October

12h15-13h00 @NEF-231

Are you planning to attend the Career Networking Fair? To make the most of this event, don't miss this workshop! In 45 minutes, you'll learn how to introduce yourself with impact, gather helpful insights for future applications, and make new connections with confidence. In the meantime, check out a tip from Laura (an alumna) about the CNF.

I'll be there!

**Préparez-vous
pour la...**

**CAREER
NETWORKING
FAIR**

Préparez-vous pour la CNF (atelier) - il reste quelques places !

23 Octobre

12h15-13h00 @NEF-231

Besoin de conseils pour vous préparer à la Career Networking Fair ? Notre atelier dédié est là pour vous guider, vous donner des repères concrets et vous aider à aborder cette journée sereinement. Venez nombreux.ses, cet atelier rencontre toujours un grand succès auprès des étudiant.e.s !

Je viens !



BCG

BCG UNFOLD

26-28 November @Lucerne

Consulting is for curious minds! At BCG UNFOLD, you'll spend 3 days discovering how your unique academic background can open the door to a career in consulting. You'll connect with BCG consultants who once stood where you are now: students from diverse paths who have turned their skills into impactful careers.

Apply by 30 October



**McKinsey
& Company**

McKinsey & Company Case & Connect: Consulting for All

13 November

16:30-21:30 @Lausanne

Want to see how real consultants tackle energy challenges? Join McKinsey for a hands-on workshop where you'll solve a real case, learn how consultants work, and meet their team. Don't miss the chance to network with peers and gain practical insights!

Submit your CV by 9 November



NEWS

 **Career Center**
by HEC Lausanne

EXPLORE CAREER OPPORTUNITIES FOR HEC STUDENTS!



Des opportunités carrière pour vous !

À la recherche d'un stage ou emploi ? Ou simplement envie de découvrir à quoi pourrait ressembler des futures opportunités ? Explorez le large choix d'offres conçues pour les étudiant.e.s HEC comme vous sur **heccareer.ch**. C'est l'endroit idéal pour commencer à construire votre avenir professionnel !

Trouver une opportunité qui vous correspond

Career Opportunities For You!

Looking for an internship or a job? Or simply curious to see what your future opportunities might look like? Explore the wide range of offers designed for HEC students like you on **heccareer.ch**. It's the perfect place to start building your professional future!

Find an Opportunity That Fits You

Online Career Check-in

GOT A QUICK CAREER QUESTION?

DROP IN ONLINE, GET INSTANT ADVICE, BOOK A MEETING IF NEEDED.

Mondays: 14:00-16:00

Wednesdays: 10:00-12:00

Fridays: 09:30-11:30



INTERNSHIP/JOB OFFERS



Strategic Marketing Internship

Let's go



Intern - Data Management Process and Tool Optimization

Let's go



Stagiaire Informatique – Release Management

Let's go

in

HEC Lausanne Career Center

Internef Building – Office 245

UNIL–Dorigny

E-Mail: hec.careers@unil.ch

heccareer.ch